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Posėdis įvyko 2015 m. liepos 4 d. 15.00 val., LOSC Trakų irklavimo bazės konferencijų salėje. 

Posėdžio pirmininkas – Aleksandras Alekrinskis.  
Posėdžio sekretorius – Romualdas Petrukanecas. 
Posėdyje dalyvauja:  
Egidijus Balčiūnas; 
Egidijus Gustas; 
Darius Čereška; 
Rasa Kudabienė; 
Artūras Vieta; 
Vytautas Vaičikonis; 
Kviestiniai asmenys:  
S. Aidietis; 
V. Zinkevičius; 
S. Svaldenis; 
Timinskas,  
S. Raziūnas,  
A. Atmanavičius. 
 
 DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl 2016 m. Pasaulio Meistrų čempionato organizavimo Trakuose. 
2. Dėl Alytaus slalomo trenerio A. Atmanavičiaus pasiūlymo keisti atrankos į Lietuvos rinktinę sąlygas. 
 
1. SVARSTYTA. 2016 m. Pasaulio Meistrų čempionato organizavimo Trakuose gairės. 
Diskusija: Ką reikia padaryti, kad įvykdyti 2016 m. Pasaulio Meistrų čempionatą (PMČ) Trakuose?  
D. Čereška, E. Balčiūnas ir A. Alekrinskis pritarė, kad reikia suburti komandą, organizacinį komitetą, 
kuris koordinuotų ir organizuotų pasirengimą PMČ.  
E. Balčiūnas pridūrė, kad  reikia sudaryti sąmatą, sužinoti visas paslaugų kainas.  
V. Zinkevičius pasiūlė organizuoti susirašinėjimą su užsieniečiais - sudominti juos dalyvauti šiame 
čempionate. 
A. Alekrinskis priminė, kad reikia organizuoti valčių nuomą. 
R. Petrukanecas pabrėžė, kad reikalinga Organizacinio komiteto pirmininko kandidatūra. 
 
NUTARTA (7 – už). Iki š. m. liepos 20 d. D. Čereška turi LBKIF VK pateikti Organizacinio komiteto 
sudėtį ir čempionato sąmatą.  

 



2. SVARSTYTA. Alytaus slalomo trenerio A. Atmanavičiaus pasiūlymas keisti atrankos į Lietuvos 
rinktinę  sąlygas. 
Pranešėjas A. Atmanavičius. Pasakė, kad atrankos taisyklės į 2015 m Lietuvos jaunių rinktinę yra 
neteisingos ir siūlo jas pakeisti.  
R. Petrukanecas priminė, kad taisyklės buvo priimtos per 2014 m. LBKIF ataskaitinę konferenciją 
Trakuose visuotiniu LBKIF narių balsavimu. Pakeitimai atrankai siūlomi  pasibaigus visoms 
atrankinėms varžyboms. Iš žmogiškos pusės - taisyklės nelabai teisingos. 
E. Gustas pabrėžė, kad po atrankos taisyklių negalime keisti. Reikėjo siūlyti pakeitimus iki atrankinių 
varžybų. 
NUTARTA (7 – už). Nepritarti A. Atmanavičiaus siūlymui keisti atrankos į Lietuvos slalomo rinktinę 
sąlygas. 
 
 
Posėdžio pirmininkas                                                                                              Aleksandras Alekrinskis 

 

Posėdžio sekretorius                                                                                            Romualadas Petrukanecas 

 

 

 

 


